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trlnigste agendapunt 1s de uittreedplannen van het sektie-bestuur
badrninton. Het bad,mintonbestuur streeft na om rnet alle leden, plichten
en rechten d.e vereniging te verlalen en aIs zelfstandige vereniging
verder te gaano Deze plannen zijn behand.eld. op d"e buitengewone sektie-
Iedenvergad.ering en zijn d.aarmet een st,emmen verhoud.j-ng van J0 tegen
2 d.oor d.e Ied-en goed,gekeurd.,

Bedoeld. besluit is tevens $er sprake gebracht op de bestuursvergad"eri.ng
van d.e sektie gymnastiek d..d.o I6 februari en van de sektie base-baI}
11od.o 17 februari, Yan beid.e sektie-besturen zijn de heren Zegers en
Bosman aI s ekstra afgevaa,rd.lgde aanwezÍg'
lj'oorzitte:r gaat, in het kort in op de buitengewone sektle Iedenvergad.ering
en het daar gen,omen besluit. Iiij rrraa,gt zich af vrat hierop móet word.en
geantwoord en hoe onze opstelling moet zijr toa.v. het sektie-bestuur.
Hij memoreert dat het hoofd.bestuur in feite verantwoordelijk is en
blijft voor wat zich bínnen de vereniging afspeelt"
Toornaaloste punt van d.isoussie is of d.e A.L.Yo Ïr€1 d.e bevoegd.heid
heeft een sektie op te heffen of te bepalen dat met een sport moet
worden gestopt. De meeste leden zijn de mening toeged.a,ari dat de A.L.Y.
deze bevoegdheid. niet heeft, het, zou te gek zijn daL een meerderheid.
van aanwezige }eden op een A.L.V. zomaar b,v. de sektie gymnastiek
zou kunnen opheffen.
De meni.ng rran het, base-lta1l bestuur is d.at in principe en indien
praktisch uivoerbaar moet word.en d.oorgegaan rnet badmÍnton. BIi"ikt
dit niet mogelijke d.an d.eze led.en ook niet teveel in de weg leggen.
Het g:yurnasbiekbes'buur zou het erg jarnmer vind.en wanneer de Hazenkamp
zou s+,oppen met. bad"mintorr. Het zou een verd.ere achteruitgang betekenen
van-Àet aantal sporten binnen orrze omnÍ-vereniging. De voord.elen en
mogelijkhed"en d.ie een omni-vereniging entegenzeggelijk bied.en word"en
toch a] nÍet volled.ig benut.
De voorzitter meent d.at het gaat om t,wee vïagens

1. Gaat c1e Eazenkamp door met bad.minton?

2. ILoeveeI mensen blijven binnen de Hazenkamp bad.mintonnen?

Op IIans ltrelsper na 1s ied.ereen het etr over eens d.at de Hazenkamp d.oor
moet gaan. Simon Kersten vind"t vr-aag 2 niet reeËl1 ook binnen het
b,ad-mi.nton bestuur word.t gesproken oveï in zijn geheel w eg gaan of
bLijven. Met ged,eerterijk weg ga.an word| het belang van de led.en nÍe'b
ged.íend. en het badminton bestuur heeÍt op haar ledenvergad.ering duide-
lijk gezegd. te allen tijde het belang van haar led-en te }aten priveleren,
Bovend.ien gaa,t het om d.e beslissing ar of nie! d.oorgaan en ind.j-en we
d.oorgaan moeten we d.it besluit ook hard, maken en d.oorgaan, hseveel led.en
er ook zulL.en bed.anken.



Het gevoLg zaL z"ijn d.at we d.e baclmj-nton leden een brief zul-len gturen
om een buitengewone:..algemene ledenverSad.ering bij elkaar te roepen
binnen d"e, in d.e statuten vermeld,e termijn ( l maarrd. na binnenkomst
verzoek, statuten att,JQ,). Dusgevraagd cleeIt Hans Eelsper mee diat
als red.en zaT worden aangevoerd. liet stopze bten van d.e bad.minton-
aktiviteÍten binnen de Hazenkamp.

V'raag bLijft of d.it wel op een A.L.V. in stenrmi-[g gebracht kan wor-
d.en, of d.at zo mogelijk niet moet worden gezien als een vooïste1 tet
opheffing (ged'eeltelÍjk?). In het liLatste geval zou 2f J van het totaal
aantal stemgerechtigd.e led.en vrroa ,o"ten stemmen. ( statuten art.6) .
Han f'ranken zal d.irekt na binnenkomst van het verzoek hierover een
jurist ad.vies vragen. Bovend.j.en stelt hij d.at weliswaar gevraa,gd word.t
om med.ewerklng aan d.e uittreed.plannen, uaar dat het feit d.at d.e bestuurJ,.ijke
moeil.ijkhed,en niet aan d.e, bestuu-rstaf eL zi-jn uitgepraat, maar via
een led.envergad.ering over d"e hoofd.en van d.e leden heen inoest,en worden
uitgespeeld, nlet het beste uitgangspunt waren om medewerking te verkrijgenr.
Simen Kersten memoreert datl wat er ook na€rr voren word.t gebracht,
het allemaal gaat om bestuurlijlce zaken. Nj.ema.nd" heeft tot nu toe ook
n:,aar enige moeite gedaan een badmintonner er'van te overtuigen dat hiJ
beter kan spelen wanneer d.e vereniging zelfstand.ig Ís.
Hij kan zich niet aan d.e ind.ruk onttrekken d"atrjuist nu d.errbestuurlijke
meeilijkheden'r d.ich,ter bij een oplossing lijken dan ooitrd.e badrninton-
bestuursled.en snel voor die ti jd" weg will-en zíjn.
Eij zou dan ook graag zj-en dat we, d.e bed-oeld.errverenigingsstruktuur[
nog op d-ezëlfde A.L.V. ter sprake en mogelijk ter stemming zoud.en
kunnehr brengen. Dat moet and.ers toch in nei, bovend.ien zou d.aarmee
onomstoteli jk vaststaan d"at juist t.&.v. alle o.oor het bad.minton-hestuur
aangehaald.e punten het hoofd.bestuur niet, heeft stilgezeten en aIIe op d.e
A.L.V. gesmaa,kte afspraken nakont.
Yoo r d.it laartste zaL de tijd m.isschien te kort zi jn.
Besloten wordt d.at, het, bad.nintonbestuur schriftelijk zaI word.en mee-
ged.eeld. dat het hoofd.bes,tuur niet aan d.e bed"oelde plannen wenst mee
te werken.

no tuli st.

Simon Ke:ssten.


